Application Form for Federation Card and / or Alumni Association Membership

香港理工大學校友會聯會及 / 校友會會員咭申請表格

☐ By Crossed Cheque支票 (Payable to支票抬頭:

* Payment Reference no. 付款編號:

"The PolyU DBA Alumni Association Limited")

* Registered Telephone no 登記賬單電話號碼:

Please fill in the following in BLOCK LETTER and place a "/" in the appropriate box. Please refer to "Application Guidelines " before filling in this form. 請以大楷填寫,及在適當位置填上"/" 號。在填寫本表格前・請參考 "申請聯會店須知" 。

Graduation Information 畢業資料 Graduate Department 畢業學系 / Year 年份	Course Name 課程名稱	Title of Award 學銜	□ Full Time □ Part Time 全日 兼職
Name of Alumni Association 校友會名			
1) □ New application 新申請 □ Renewal/Lost	續會/補領 Federation Card No. 聯會『 (For renewal/lost card only #	吉號碼 []]] [] [] [] [] [] [] [] [
2) Initial of Alumni Association you would like	to join 申請加入校友會簡稱: DB	AAA	(e.g. AAAM)
3) Category of membership 會員類別:	(e.g. Life Me	mber 永久會員)	
Personal Particulars 個人資料 (*Inform	ation should be provided 資料必須填寫,△Please	delete the non-applicable items 請册去不適用者)	
*Name (English) Surname	Given Name		
(中文) 姓氏	名字	*(Gender 性别
*Hong Kong Identity Card No. / Passport No 香港 (For recognizing personal identity and membership verif Date of Birth出生日期	ication only 資料只作身份確認及會員批核用途	(Only letters & the 1st 4 digits 英文字母及頭)	四位數字)
*Correspondence Address in English (英文) (Unit/Flat/Rm) 室 (Floor) 層 (Block)座 (Building) 大廈名稱	(Estate/Court) 屋	花名 編
(Street /Road No.) 街號 (Street			
(District) 地區	,		
*Mobile No. 流動電話號碼	Residential Telephone N	o.住宅電話號碼 Fax	No. 圖文傳真號碼
*Email Address電郵地址 (Please provide e-mail address to receive latest Federa 減少用紙,支持環保,請提供電郵地址以便閣下可以收到		ronment by using less paper	
Payment Method 付款方式 (Please */* i By Cash 現金(Please DO NOT mail cash 請 Through Bank Transfer銀行轉聚	勿郵寄現金)	Documents required • Completed application form	所需文件
(HSBC Bank Account No.滙豐銀行賬號: 17 "The PolyU DBA Alumni Association Li		已填妥之表格	

(required item 必須填寫)

(required item 必須填寫)

A copy of certificate / transcript of graduation

• Cheque (s) (if paid by cheque) for relevant application fee

畢業證書 / 成績單副本

入會費用支票(如以支票付款)

Declaration and Signature 聲明及簽署

I dedare the information given in support of this application is accurate and complete, and understand that the use of the Federation Card is subject to terms and conditions as Jaid down by the Federation of PolyU Alumni Associations and the relevant alumni associations.

本人證實以上各項資料均屬詳實。本人同意會員店之使用乃根據香港理工大學校友會聯會及其所屬校友會所訂下之條款。

lauthorise the Federation of The Hong Kong Polytechnic University Alumni Associations (Federation) and the relevant alumni associations to use my personal data for the following purposes:

- 本人授權香港理工大學校友會聯會及有關校友會使用本人之個人資料作以下用途:
- for using my contact information (such as email address, correspondence address, contact phone numbers and fax number) to maintain on-going communication with me, including the delivery of the announcement of the Federation and the relevant alumni associations, and other information such as activities, education programmes, benefits & services, and solicitation of donation, etc.

使用本人的通訊資料(包括電郵地址、通訊地址、聯絡電話和傳真號碼)與本人保持緊密聯繫,包 括向本人發送香港理工大學校友會聯會及有關校友會的通告和有關我們的資訊,包括活動、福利、 服務、課程及營募捐助等等。

for transferring these data to The Hong Kong Polytechnic University (including its internal departments and constituent units) for updating its alumni database and maintaining future communications with me.

將本人上述資料移轉給香港理工大學(包括其學院/學系/部門及轄下院校),作為更新校友資料庫 及保持謝贅用途。

Note: If you have any objection to the above arrangement and/or do not wish to receive the above-mentioned information, please let us know by putting a "X" in the above boxes.
如您反對上號安排及/或不飲收取上號音訊。請在上列李格加上「X,號。

Signature by Applicant 申請人簽署

Date B#

OFFICIAL USE ONLY

Endorsement by Alumni	Association	(AA)/Federation
-----------------------	-------------	-----------------

This is to confirm that the applicant is and that the information provided by	is a valid member of y the applicant has been verified.	(AA NAME)
AA Membership No.:	Valid Through:	(MM/YY
Federation Card No.:		
Date:	Authorized Signature/Chop:	